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To:

From:

Sent:

Subject: FW: Nieuwsuur

Received: Mon 1/11/2021 9:42:59 PM

Hoe is dit in uitvoeringsoverleg besproken?
We gaan niet opnieuw vragen, ik weet antwoord al: we houden ons aan volgorde, communicatie was niet scherp genoeg, dus

niet gek dat niet helemaal goed gaat

Van: E(EE EEE minvws.nl>

Verzonden: maandag 11 januari 2021 22:33

@minvws.nl>; 2} (Ea)JEM @minvws.nl>Aan: BERLE
1

cc: BEd BEY. BE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nieuwsuur

lk heb [EEF even gesproken, ze gaat er morgen naar laten kijken. Wat ze aangaf is dat ze van verschillende GGD’én heeft

gehoord dat Buurtzorg brieven heeft verstuurd. Die zijn er soms uitgefilterd, niet altijd. Ook geeft ze aan dat heel helder was dat

verpleeghuizen eerst zouden en dan pas later de anderen en in welke volgorde!

Fijn dus als jullie ook wat uitzoekwerk doen in jullie achterban!

Groet,

5.1.2e

Verzonden: maandag 11 januari 2021 22:16

on

INE
ER mins>; IEEE GREED EKER irvussi>

cc: , . BE (ERE) EAPLY) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nieuwsuur

En als jullie doen en neem aan dat wij hebben meegekeken op die uitnodigingen/belscripts?

van:EEE[E. (EEE)BEE@ inv: o>Verzonden: maandag 11 januari 2021 22:15

PEL
minvws.n>; IESERE, BES. (ENED) EEXET@ minvws.n)>

i

( Rl) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nieuwsuur

Ha ERE vind je het handig als wij GGD bellen, of wil je dat liever vanuit jullie zelf doen?

Zeg het maar!

Groet,

Verzonden: maandag 11 januari 2021 22:08

2

JEFig
: 2minvws.n'>;

IEEE [E. (EEETED EXEC minvws.oi>
CC: , , BE @minvws.nl>

Onderwerp: Nieuwsuur

Bx IEE
Nav nieuwsuur: welke brieven zijn nu aan koepels / werkgevers gestuurd met de bedoelde volgorde verpleeghuizen, ghz resp

wijkverpleging (los even van de brief van 4 jan waar iedereen een punt van maakt).

Ben wel benieuwd en ook nuttig te hebben voor debat en ook wel wat GGD vragen bij bellen (bij bonus en voorrangtesten
hadden we dit probleem ook al helaas). Kamer zal beginnen over vervuiling, had u kunnen voorkomen en wat doet u eraan?


